

操作手册

## **Professional push shear**

DES I GNED FOR THE PROFESSIONAL MODFI: YS-series



**Operating Manual** 

### 专业版充电剪 产品型号 - 年内购买日期 购买日期 出发地: (年月日) 致:(年月日)

	顾客	添加	姓名	
			电话	
	零售商	添加	姓名	
		姓名	电话	

## 产品保证:

- 1.这个产品是通过精确的质量制造的管理和检查过程。
- 2.如果在正常运行期间出现任何故障,客户可以免费送零售商或维修中心维护。
- (蓄电池和叶片为易损件,不在保修范围内仅在付款后提供)
- 三。以下任何一种情况均不得提供免费服务
- A、 未经制造厂认可的维修改造造成的任何损坏。
- B、 因错误、意外使用或事故造成的任何损害。
- C、任何由自然灾害和异常电压引起的损坏。
- D、 因不遵守本操作手册中的说明而造成的任何损坏。
- 4.本保修卡是唯一的保修凭证,不允许凭发票对产品进行维修。

## Warranty Card

Product Name	Rechargeable Clipper for the Professional	Warranty Period	
Product Model		Within one year since the purchase date	
Purchase Date	From: (M/D/Y)	To: (M/D/Y)	

Customer	Add.	Name	
Customer		Tel.	
Retailer	Add.	Name	
	Name	Tel.	

## **Product Assurances:**

- 1. This product has been manufactured through the precise quality management and inspection process.
- 2.In case of any failure during the normal operating, customer may send to the retailer or maintenance center for free-of-charge
- (Battery and blade are quick-wear parts excluding from the warranty which shall only be provided upon the payment)
- 3. Free service shall not be provided in either case below:
- A. Any damage caused by the maintenance and transformation that is not recognized by the manufacturer. B.Any damage caused by mistake, inadvertent use or accident
- C. Any damage caused by natural disaster and abnormal voltage.
- D. Any damage caused by non-compliance with the notes as stated
- 4. This Warranty Card shall be the only proof of warranty, while the product maintenance against invoice shall not be allowed



- 1.请不要拆卸产品。
- 2.切忌用水冲洗,操作时要防潮。





- 3.只需使用少量湿布或中性液体肥皂清洁产品。
- 4.切勿在高于40℃的热源或低于0℃的环境中对产品充电。
- \*正常情况下,在运行或充电过程中轻微发热。
- \*电池寿命结束后,安全地将电池取下并扔到指定的回收地点。不要随意

1. Please do not disassemble the product.

2. Water must not be used to wash the clipper, keep away from the dampness while operating.

3. Only use a little wet cloth or neutral liquid soap to

4. Never charge the product above 40°Cheat source or

\*After the battery life expires, take off and throw thebattery

\*Slight heating during the operating or charging is

in safe manner into the designated recclingsite. Never

clean the product.

dump it randomly.

below 0°C environment.

## 刀具清洗和维护

## 锥形叶片清洗





使用前或使用后,在如左图 所示的红点处滴一些油,以 保持刀片。

## 叶片拆卸和安装



• 如用螺丝刀将旋转刀盘下部 拆下刀盘



叶片安装



• 用螺丝刀拧紧螺丝,确保刀头不会脱落。

温馨提示:刀尖未经任何技巧不得拆卸。

## Cutter Cleaning and Maintenance

## Taper Blade Cleaning



cleaning brush.

# Taper Blade Maintenance

## Blade Removal & Installation

## **Blade Removal**



· Such as a screwdriver with the rotary cutter head under part, remove the cutter head

. To prevent the knife from falling, use another hand to hold it

## **Blade Installation**



Tighten the screw with a screwdriver to ensure the head of the knife. Will not fall off.

Warm tip: do not disassemble the knife head without any skill